

NEW

AQUA MEDIC

# pH monitor

pH Messgerät zur genauen Messung des pH-Wertes  
pH meter for exact measuring of the pH value



D

Der **pH monitor** ist ein Präzisionsinstrument zur permanenten Kontrolle des pH-Wertes in Aquarien. Das LED Display zeigt kontinuierlich den aktuellen pH-Wert des Aquariumwassers an. Der Messbereich umfasst pH-Werte von 0,00 bis 14,00. Die im Lieferumfang enthaltenen Testflüssigkeiten ermöglichen eine genaue Kalibrierung der Elektrode, welche durch einen BNC-Anschluss an den **pH monitor** angeschlossen wird.

Lieferumfang:

pH monitor, pH Elektrode mit BNC-Anschluss, Testflüssigkeiten zur Kalibrierung

ENG

The **pH monitor** is a precision instrument for controlling permanently the pH value in aquaria. The LED display continuously shows the current pH value of the aquarium water. The measuring range covers pH-values from 0.00 to 14.00. The test liquids included in delivery allow an exact calibration of the electrode that is connected to the **pH monitor** via a BNC connection.

Included:

pH monitor, pH electrode with BNC fitting, test liquids for calibration

AQUA MEDIC

[www.aqua-medic.de](http://www.aqua-medic.de)